



報名表 Application Form

Name 姓名：

Tel 電話：

Email 電郵：

Starting Date 開班日期：

Class option 課程選項：

學費可以現金支付或劃線支票抬頭“artminor.org”直接存入中國銀行戶口 #012-742100-87778 (亦可用銀通櫃員機轉賬)，然後將收據連同報名表寄往無念或電郵到artminor@gmail.com 即可。

請勿郵寄現金 please don't send cash

無念  空間
artminor.org

葵芳葵喜街13-29號永恆工業大廈1204室。(課室702A)
Rm 1204 Wing Hang Industrial Building,
13-29 Kwai Hei Street, Kwai Fong, N.T. (class room 702A)
TEL : 2891-0907, 5429-4126 (Whatsapp)
<http://www.artminor.org>, artminorinfo@gmail.com

陶藝工作坊

城市生活繁忙緊張，每個人都在找尋適當的渠道，讓身心放鬆。本工作坊為學員提供一個創作空間，以靈活及即興的教學方法，教授基本的陶藝技巧，如手捏、拉坯、裝飾及上釉技術，希望學員能透過陶藝創作，在有限的空間，發揮無限的想像力。

Pottery Class

In a bustling city, every one is looking for a mode to relax, both physically and mentally. Our workshop provides a space for people to do pottery. In our classes, basic techniques such as hand-building, throwing, decorating and glazing will be taught in a flexible and impromptu approach. Within our limited space, participants are encouraged to stretch their imagination as much as possible.

4堂 (每堂 2.5 小時)
單堂收費

\$700
\$200

[不包括材料及燒製費]

4 sessions (session/2.5hrs)
1 single session

\$700
\$200

[exclude material & firing fees]

One off workshop 單元工作坊

\$250

[include material & firing fees/包括材料及燒製費]

材料費及燒製費
Material & firing fees



Stoneware clay 高温土

\$15/kg (wet)

以燒前的體積為準
Charged by volume before firing

High-temp 1200°C up 高温燒製

\$25/1 litre

多元藝小孩創作間

小孩子腦裡充滿著無窮的想像，透過陶泥及不同的視藝元素，可以誘發他們的創作靈感，發展他們的立體思維及觸覺感知；在自由的空間，他們會很自然地投入，故此亦能增強他們的集中力及手眼協調。

KIDS ART WORKSHOP

Children benefit from expressing their creativity through clay modeling & different visual materials, all mediums enhance their 3-D thinking and the sense of touch. In a trustful environment, freedoms will guide children to creation; concentration and coordination of hands to eyes are strengthened.

4堂 (每堂 1.5 小時)

\$600

[包括材料及燒製費] (敬請來電特約安排4 人小組)

4 sessions (session/1.5hrs)

\$600

[include material & firing fees]
(please call to arrange your private group of 4)

- 公眾假期休息
- 如不能出席，需預早1天通知，否則當缺課計及不設補課
- 工作室每年會清理作品四次，所有超過三個月沒有處理的生胎、素坯、燒成件，都會適切地安排其延伸功用，而創作者需要負責相關費用
- 收費更改不作另行通知
- 最低收費為5元一件
- 一個有耳水杯的費用約為35元
- Closed on public holidays
- No makeup class will be arranged without 1 day prior notice before original class date.
- We will clear up the studio few times a year, any piece left untouched for 3 months, appropriate arrangements will extend its functions, and creator need to be responsible for cost associated with.
- Charges are subject to change without previous notice.
- Min. charge \$5/piece
- A mug will cost about \$35

